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Geachte heer Van der Lubbe, 
 
Op 10 mei 2019 ontvingen wij uw brief met vragen die betrekking hebben op de voor-
genomen bouw van een mast bij de sportvelden in Barneveld noord, nabij het Ooster-
bos, op de plek van de fietsenstalling MHC Barneveld (MHCB). 
De vragen van uw fractie zijn op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening 
ingediend. 
 
Vraag 1: Wat is de reden dat een zendmast in de nabijheid van een sportaccommoda-
tie zou moeten liggen, zoals door de gemeente aan MHCB doorgegeven? Wordt er 
anders naar een BSO en/of een sportclub gekeken, dan naar woningbouw of scholen 
als het gaat om de afstand tot een zendmast? 
 
Antwoord: Op basis van landelijke regelgeving over milieunormen gelden er voor wo-
ningen andere criteria dan voor andere bebouwing zoals sportlocaties. Bij het vinden 
van een locatie voor een mast ten behoeve van telecommunicatie worden ambtelijk 
aandachtspunten en belangen afgewogen. Er wordt rekening gehouden met criteria die 
door ons zijn opgesteld en de wens van de aanvrager. De aanvrager onderbouwt een 
zoekgebied op basis van eigen ervaringen met slecht bereik, klachten over slechte 
bereikbaarheid en technische berekeningen.  
Sportterreinen worden op basis van de door ons vastgestelde criteria, aangemerkt als 
stedenbouwkundig geschikte locaties voor het plaatsen van antennemasten.  
 
Vraag 2. Waarom is de hockeyclub niet eerder geïnformeerd over deze zendmast op 
deze plek? 
 
Antwoord: In de afgelopen jaren is de omgeving van de sportvelden bij het Oosterbos 
voor verschillende providers in beeld geweest als zoekgebied voor een antenneopstel-
punt. Zolang er nog onvoldoende duidelijkheid is over of er wel of niet een aanvraag 
kan worden ingediend, is het lastig om te bepalen op welk moment derden geïnfor-
meerd kunnen worden. Onder punt 3 staat beschreven hoe dit proces gaat en welke 
belangen daarbij de aandacht krijgen. De belangen van de gebruikers van de sportvel-
den worden hierbij ook meegewogen. Nadat alle voors en tegens zijn besproken is de 
beoogde locatie aan de hockeyclub voorgelegd en is deze geïnformeerd over het voor-
nemen van het indienen van een aanvraag voor een antenneopstelpunt op de beoogde 
locatie. 
 
Vraag 3. Waarom zijn de hockeyclub en de ontwerper van het totaalplan niet betrokken 
in het besluit over deze zendmast op deze plek?  
 
Antwoord: Bij het zoeken naar een locatie zijn verschillende disciplines betrokken ge-
weest; stedenbouw, landschap, projectleider Bloemendal, terreinbeheerder (BOR), 
Beleidsadviseur Sport en dorpshuizen, medewerker vastgoed en een planologisch 
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juridisch medewerker. Verder is gekeken naar de eigendomssituatie van de aanwezige 
gronden. Binnen het zoekgebied zijn veel gronden in eigendom van de gemeente. Dat 
is de reden dat er binnen de ambtelijke organisatie met de genoemde disciplines is 
gesproken om afstemming te zoeken. 
 
Vraag 4. Welke gevolgen heeft de bouw van de zendmast voor het hele plan?  
 
Antwoord: De gevolgen voor het hele plan voor de sportvelden is minimaal. Een deel 
van het inmiddels aangelegde fietspad moet een stukje worden opgeschoven. De ver-
plaatsing vindt plaats op het deel waar groenaanplant zou moeten komen. De inrichting 
van de fietsenstalling is met minimale middelen, betontegels en eenvoudige fietsen-
klemmen, aangelegd. Deze zijn eenvoudig te verplaatsen. 
 
Vraag 5 Is er gekeken naar locaties voor de zendmast met minder verstrekkende ge-
volgen voor de hockeyclub?  
 
Antwoord: Er is een aantal locaties binnen het zoekgebied bekeken. Hierbij is ook aan-
dacht besteed aan de bereikbaarheid tijdens de bouw van de mast. Verder zijn locaties 
afgevallen omdat deze de toegang tot de sportvelden te veel belemmeren. Dat is in 
verband met de bereikbaarheid voor hulpdiensten onwenselijk. Een andere locatie is 
afgevallen vanwege de stedenbouwkundige randvoorwaarden voor de inrichting van de 
toekomstige wijk Bloemendal.  
Wij zijn van mening dat de voorgenomen locatie geen nadelige gevolgen heeft voor het 
gebruik van de hockeyvelden. Het gevolg van de beoogde plaatsing van de mast op de 
locatie heeft geen verstrekkende gevolgen voor de inrichting. Alleen  de fietsenstalling 
moet een aantal meters worden opgeschoven. 
 
Vraag 6. Bent u bereid op korte termijn met de hockeyclub in gesprek te gaan om ge-
zamenlijk te kijken naar alternatieven en de gevolgen voor het totaalplan?  
 
Antwoord: Wij hebben inmiddels actie ondernomen om een gesprek in te plannen met 
de MHCB.  
 
Vragen 
Mocht u vragen hebben, dan kunt u contact opnemen met Jasper Buist van de afdeling 
Ruimtelijke Ontwikkeling via telefoonnummer (0342) 495 395. 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
H.F.B. van Steden dr. J.W.A. van Dijk 
secretaris burgemeester 
 
 


